
  
 
 

Zápis 
            z 27. řádného zasedání Akademického senátu FSI VUT 

dne 12. 11. 2020 
 
 
 

Místo konání: realizováno přes MS Teams 
Čas konání: 14:00 – 15:45 
Přítomní:  
Omluveni:   
Neomluveni:  
Hosté: děkan doc. Katolický, proděkani prof. Křupka, doc. Hlinka, doc. Fuis a           

Ing. Bednář, tajemník Ing. Tesař 
Zasedání řídil: doc. Návrat 

 
 

 
Program: 
1. Volba skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 25. a 26. řádného zasedání, plnění            

usnesení 
3. Informace vedení fakulty, informace z grémií 
4. Zpráva o činnosti VK 
5. Schválení Dodatku č. 1 k VŘ AS FSI VUT 
6. Vyhlášení voleb do AS FSI  
7. Jmenování členů volební komise a volba předsedy 
8. Vydání organizačních pokynů pro přípravu a průběh voleb 
9. Schválení termínu a programu příštího zasedání 
10. Různé 

 
Zasedání zahájil a řídil předseda AS FSI doc. Návrat. 
 
Představení přizvaných účastníků jednání 
 
Doc. Návrat přivítal pana děkana, proděkany prof. Křupku, doc. Hlinku, doc. Fuise a Ing. Bednáře a               
tajemníka Ing. Tesaře. 
 
 
ad 1) Volba skrutátorů 
 
Návrh skrutátorů: doc. Klimeš, Ing. Houfek 
Hlasování: pro: 20 proti: 0 zdržel se: 2 
 
 
ad 2) Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 25. a 26. řádného zasedání,             
plnění usnesení 
 
Program schválen beze změn. 
Usnesení: AS FSI schvaluje předložený program 27. řádného zasedání. 
Hlasování: pro: 23  proti: 0 zdržel se: 0 
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Kontrola zápisu z 25. a 26. řádného zasedání. 
Usnesení: AS FSI schvaluje zápis z 25. řádného zasedání ze dne 22. 10. 2020. 
Hlasování: pro: 22  proti: 0 zdržel se: 0 
Usnesení: AS FSI schvaluje zápis z 26. řádného zasedání ze dne 29. 10. 2020. 
Hlasování: pro: 24  proti: 0 zdržel se: 0 
 
Plnění usnesení:  
Na minulém zasedání byl předložen Dodatek VŘ AS FSI, jeho schválení je předmětem tohoto jednání.  
 
 
ad 3) Informace vedení fakulty, informace z grémií 
 
Děkan: 
- Rektor VUT jednal s ředitelem CEITECu o navýšení institucionální podpory. 
- Rektor jmenoval Radu VUT pro sport. 
- Doc. Blecha odevzdal analýzu ÚST, po jejím prostudování se pan děkan setká s vedoucími              

jednotlivých odborů, se kterými prodiskutuje nejlepší způsob řešení. 
 
Doc. Hlinka upozornil na aktivity k probíhajícímu movemberu. 
 
Prof. Štětina: 
- AS VUT se zabýval legislativními záležitostmi a pravidly financování pro příští rok. 

RNDr. Popela: 
- Z úrovně RVŠ byly senátorům zaslány mailem podklady k rozpočtu VŠ a informace o              

legislativních záležitostech (platnost zákona 188). 
- Z úrovně AS VUT: byly schváleny úpravy předpisů pro distanční postupy, projednává se JŘ AS               

VUT, byl schválen seznam malých stavebních investic a stavebních velkých oprav, byly            
vyhlášeny volby zástupců FSI do AS VUT. 

Doc. Roupec: 
- Proběhlo zasedání volební komise VUT, byly schváleny postupy voleb na všech součástech.            

Souhrnná zpráva o výsledku voleb byla senátorům zaslána mailem.  
- AS VUT přijal usnesení o vyhlášení voleb na FSI, ve kterém je zároveň uvedeno, že ustavující                

zasedání AS VUT bude stanoveno v závislosti na aktuální situaci v souladu se zák. 188. 
- Cestou RVŠ byla připomínkovaná novela krizového zákona. 

Ing. Konečná: 
- Probíhá 2. kolo přihlašování do interního fondu studentské podpory. 
- Proběhnou akce k uctění památky Jana Palacha. 

 
Prof. Maca vznesl dotaz ohledně problematiky přerozdělování finančních prostředků, kde údajně           
zdroje pro DKRVO byly přerozděleny jinak než přišly. Dále uvedl, že podle něj není správné               
rozdělovat finanční prostředky podle údajů starých 6 - 7 let. Pan děkan odpověděl, že tvrzení o                
nesprávném rozdělení neodpovídá skutečnosti, prostředky byly rozděleny tak, jak měly, co se týče             
metodiky 17+, byly prostředky ještě navýšeny z předchozích zafixovaných, z nichž bylo cca 30 - 40 %                 
vytvořeno za aplikační výsledky. Pan děkan souhlasí s tvrzením, že přerozdělování zafixované části             
podle starých dat není správné, na všech jednáních k této problematice se zasazuje o rozfixování,               
nesouhlasí ale s tím, aby se částka rozfixovávala jenom podle publikací, když z velké části vznikla z                 
aplikačních výsledků. Na FSI se v současné době rozděluje 40% za výuku, 25% za publikace Q1 - Q3                  
a jen 14% za aplikační výsledky. Další informace doplnil prof. Štětina, v současné době probíhá               
diskuze o hodnocení aplikačních výstupů. 
 
 
ad 4) Zpráva o činnosti VK  
 
Doc. Vašík uvedl, že volební komise rozhodla o nekonání voleb. Vzhledem k platnosti zák. 188               
nedojde k situaci, že by FSI neměla své zástupce v AS VUT. Protokol o volbách byl postoupen                 
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předsedovi AS VUT a předsedovi volební komise AS VUT. Nové volby již proběhnou dle nového               
Volebního řádu. 
Doc. Návrat informoval, že AS VUT vyhlásil volby na 15. a 16. 12. 2020. Po diskuzi bylo rozhodnuto                  
konat volby do AS FSI ve stejném termínu. 

  
 
ad 5) Schválení Dodatku č. 1 k VŘ AS FSI VUT 

 
Dokument byl projednán legislativní komisí a konzultován s Mgr. Sobotkou, na základě připomínek             
došlo k několika úpravám, opravenou verzi obdrželi senátoři před zasedáním. 
Doc. Roupec uvedl, že legislativní komise dokument projednávala za přítomnosti pana děkana, byl             
akceptován návrh RNDr. Dvořáka o elektronickém hlasování po komorách, dále nebyla zkrácena lhůta             
pro vydání organizačních pokynů a bylo ustanoveno, že o způsobu voleb v jednotlivých komorách              
bude rozhodovat celý senát, nikoliv jednotlivé komory. 
 
Usnesení: AS FSI schvaluje Dodatek č. 1 k Volebnímu řádu AS FSI VUT ve znění ze dne 12. 11.                   
2020. 
Hlasování: pro: 26  proti: 1 zdržel se: 0 
 
 
ad 6) Vyhlášení voleb do AS FSI 
 
Usnesení: AS FSI vyhlašuje volby do AS FSI pro funkční období 2021 - 2024 na 15. až 16. prosince                   
2020. 
Hlasování: pro: 27  proti: 0 zdržel se: 0 
 
 
ad 7) Jmenování členů volební komise a volba předsedy  
 
Usnesení: AS FSI jmenuje volební komisi ve složení: 
Zástupci za AS FSI: doc. Ing. Jan Roupec, Ph.D., doc. Mgr. Petr Vašík, Ph.D., Ing. Pavel Ramík, doc.                  
Ing. Lubomír Klimeš, Ph.D., Ing. Pavel Loučka, Ing. Jakub Hurník, Bc. 
Lukáš Gregor. 
Zástupci za ústavy: Ing. Pavel Hrabec, Ph.D. (ÚM), doc. Ing. Miroslav Bartošík, Ph.D. (ÚFI), Ing. Petr 
Marcián, Ph.D. (ÚMTMB), Ing. Karel Němec, Ph.D. (ÚMVI), Ing. David Nečas, Ph.D. (ÚK), doc. 
Ing. Marek Baláš, Ph.D. (EÚ), Ing. Petra Sliwková, Ph.D. (ÚST), Ing. František Bradáč, Ph.D. 
(ÚVSSR), Ing. Tomáš Juřena, Ph.D. (ÚPI), Ing. Kamil Řehák, Ph.D. (ÚADI), Ing. Miroslav Šplíchal, 
Ph.D. (LÚ), Mgr. Ondřej Vévoda (ÚJ), Ing. Jan Komínek, Ph.D. (LPTP). 
Hlasování: pro: 27 proti: 0 zdržel se: 0 
 
Usnesení: AS FSI jmenuje předsedou volební komise doc. Mgr. Petra Vašíka, Ph.D. 
Hlasování: pro: 27  proti: 0 zdržel se: 1 
 
 
ad 8) Vydání organizačních pokynů pro přípravu a průběh voleb 
 
Doc. Roupec uvedl, že organizační pokyny reflektují skutečnost, že volby do AS VUT nejsou nově               
vyhlášené a také umožňují pro volby do AS VUT elektronické hlasování. Pro volby do AS FSI                
umožňují v této chvíli organizační pokyny pouze prezenční způsob hlasování. 
 
Usnesení: AS FSI se usnáší, že volby do AS VUT, plánované na 15. a 16. prosince 2020, se ve                   
volebních obvodech FSI budou konat elektronickou formou. 
Hlasování: pro: 28  proti: 0 zdržel se: 0 
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Usnesení: AS FSI schvaluje a vydává Harmonogram voleb do AS VUT a AS FSI a Organizační                
pokyny pro tyto volby ve znění ze dne 12. 11 2020. 
Hlasování: pro: 26  proti: 0 zdržel se: 0 
 
 
ad 9) Schválení termínu a programu příštího zasedání 
 
Návrh termínu 28. řádného zasedání je čtvrtek 26. 11. 2020. 
Program: 
- rozhodnutí o formě voleb do AS FSI 

Hlasování: pro: 24 proti: 0 zdržel se: 0 
 
 
ad 10) Různé 
 
Doc. Vašík přednesl návrh na ustanovení pracovní skupiny, která by se zabývala elektronickou formou              
voleb a definovala požadavky, které by umožnily bezproblémový a důstojný průběh voleb, např.             
dvoustupňové ověřováním identity, elektronizace podávání návrhů na kandidáty, elektronizace         
kontroly příslušnosti k volebním obvodům a přesunů mezi nimi, způsob ověřování výsledků atd. 
Doc. Roupec upozornil, že způsob podávání návrhů na kandidáty a vyřizování žádostí na zařazení do               
volebních obvodů je již stanoven ve schválených organizačních pokynech. Co se týká voleb do AS               
VUT, k žádné změně již dojít nemůže, ke změně by mohlo dojít pouze u voleb do AS FSI dodatkem                   
organizačních pokynů. 
Do navržené pracovní skupiny se kromě doc. Vašíka přihlásil doc. Roupec, prof. Štětina, doc. Návrat,               
Ing. Ramík a Ing. Kosová. 
 
 
 
 
Poté bylo zasedání ukončeno. 
 
 
 
 
 
 
 
Verifikoval:   
předseda AS FSI          předsedkyně SK AS FSI  
doc. Ing. Tomáš Návrat, Ph.D.         Ing. Petra Kosová   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
zapsala: Brigita Rohovská 
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